

全港地產代理徵文及中文書法比賽得獎名單

Winners of the Writing and Chinese Calligraphy Competitions for the Estate Agency Trade

全港地產代理徵文比賽 Writing Competition for the Estate Agency Trade

得獎者 Winners

中文組 Chinese section		英文組 English section	
冠軍	吳碧珊女士	冠軍	郭先迪先生
Champion	Ms Ng Pik Shan	Champion	Mr Kwok Sin Dak
亞軍 1 st Runner-up	何紀林女士 Ms Ho Kei Lam Judy Basheba	亞軍 1 st Runner-up	文笑萍女士 Ms Man Siu Ping Molly
季軍	羅家浩先生	季軍	關松傑先生
2 nd Runner-up	Mr Law Ka Ho Carl	2 nd Runner-up	Mr Kwan Chung Kit

全港地產代理中文書法比賽

Chinese Calligraphy Competition for the Estate Agency Trade

得獎者 Winners

冠軍 Champion	何家渭先生 Mr Ho Ka Wai		
亞軍 1 st Runner-up	何筱禮先生 Mr Ho Ronnei Hall		
季軍 2 nd Runner-up	陳港昇先生 Mr Chan Kong Sing		

取之有道 君子愛財

全港地產代理書法比賽冠軍何家渭先生作品

The work of Mr Ho Ka Wai, Champion of the Chinese Calligraphy Competition for the Estate Agency Trade.

鳴謝:王于漸教授、何文匯博士、詹德隆先生、 易斐女士、何幼惠先生、洪小蓮女士 Special thanks to Professor Richard Wong Yuechim, Dr Ho Man-wui, Mr Tsim Tak-lung, Ms Yi Fei, Mr Ho Yau-wai and Ms Katherine Hung



廣東省建設廳勞應勛廳長(前排右四)、全港地產代理書法比賽及徵文比賽評審團主席王 于漸教授(前排左二)、評審團成員何文匯博士(前排右三)、易斐女士(前排左三)、洪小 蓮女士(前排左四)與比賽的優勝者合照。

Director of the Department of Construction of the Guangdong Province Mr Lao Yingxun (4th right, front row), Chairman of the panel of judges of the Chinese Calligraphy Competition and the Writing Competition for the Estate Agency Trade Prof Richard Wong (2nd left, front row), and judges Dr Ho Man-wui (3rd right, front row), Ms Yi Fei (3rd left, front row) and Ms Katherine Hung (4th left, front row) pose with the winners of the competitions.



全港地產代理書法比賽 決賽情況

The final of the Chinese Calligraphy Competition for the Estate Agency Trade.